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З А П И С Н И К 
 
 2. сједнице Комисије за остваривање равноправности полова у БиХ (у даљем тексту: Комисија), 
одржане 22.02.2007. године,  с почетком у 11,00 часова. 
 
 

 Сједници Комисије присуствовали слиједећи чланови Комисије: 
 

- Винко Зорић 
- Халид Гењац 
- Ремзија Кадрић 
- Сеад Јамакосмановић 
- Саво Ерић 

 
Сједници оправдано нису присуствовали Јозо Крижановић, Мирјана Малић, Рифат Долић и 
Милица Марковић. 
Сједници је присуствовао секретар Комисије др. Зијад Хасић 

 
 

За сједницу је усвојен слиједећи: 
 

Дневни ред: 
1. Верификација записника 1.  сједнице Комисије 
2. Разматрање Оријентационог радног плана за 2007. годину 
3. Разматрање Препорука CEDAW Комитета 
4. Разматрање Писма Удружене жене Бања Лука и Агенције за равноправност полова 

Босне и Херцеговине у вези непоштивања Закона о равноправности полова у БиХ 
при именовању кандидата за Савјет министара БиХ 

5. Текућа питања 
 
 

Ад. – 1.  Верификација записника 1 сједнице Комисије 
 
Након поздравних ријечи и отварања свечане сједнице Комисије, предсједавајући Комисије 
Винко Зорић  је предложио расправу и изјашњење о записнику Комисије 1. сједнице.  
Како није било дискусије о овој тачци дневног реда,  предсједавајући Комисије предложио је 
усвајање записника, па је Комисија једногласно усвојила  записник 1. сједнице Комисије. 
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Ад – 2.  Разматрање Оријентационог радног плана за 2007. годину 
 
 
Након увода у ову тачку дневног реда предсједавајући Комисије, Винко Зорић  је 

предложио да се на Комисији осмисли и донесе Оријентациони радни план, који ће бити 
функционалан и објективан. Уједно је предложио да се Планом предвиди расправа о Изборном 
закону. 

У расправу о Оријентационом радном плану укључио се и секретар Комисије, који је 
опширно појаснио како доносимо овај акт и која су досадашња искуства у његовом предвиђању. 

Када је у питању планирање за мјесец март, предсједавајући Комисије је прихватио идеју 
да се обиљежавање 8. марта настави као пракса у Парламентарној скупштини БиХ, да се закаже 
свечана сједница, подијеле цвјетови женама у Парламентарној скупштини БиХ, те издвоје 
одређена новчана средства за сваку жену у Парламентарној скупштини БиХ. Уједно је ситакао да 
он неће бити у могућности да предсједава овом сједницом, али је предложио као носиоца укупне 
организације посланицу Милицу Марковић.  

Саво Ерић је предложио да се обаве разговори са Агенцијом и Гендер центрима 
Федерације БиХ и Републике Српске, те нагласио како је потребно да сви буду озбиљни како би 
се, оно што се одредило, заиста и урадило. 

У дискусији  учествовао је и  Сеад Јамакосмановић, који је подржао предложене 
активности, указујући на потребу реалног планирања.  

Предсједавајући Комисије сматра да је потребно да се изнесе питање економских 
потенција и равноправности полова у БиХ. 

 
За април Винко Зорић предлаже одлазак делегације у Црну Гору, за јули у Рерпублику Хрватску, 
а у децембру у Републику Србију како би се са сусједима обавили разговори о унапређењу 
активности на равноправности полова, а посебно на тему мобинг – злостављање жена на радном 
мјесту. 

Након пажљивог разматрања Оријентационог радног плана, прихваћен је његов текст, те 
је препоручено да се текст, након лекторисања, достави Колегију на даљњу процедуру. 

 
 

Ад – 3.  Разматрање Препорука CEDAW Комитета (Закључних коментара Комитета за 
елиминацију дискриминације жена: Босна и Херцеговина) 
 
 
Отварајући ову тачку дневног реда, предсједавајући Комисије је указао на значај CEDAW 
конвенције, те предложио да секретар Комисије појасни Препоруке. 
Секретар Комисије је кратко извјестио чланове Комисије о значају CEDAW Препорука 
(Закључних коментара Комитета за елиминацију дискриминације жена: Босна и Херцеговина), 
које је доставио УН Комитет и указао на потребу да се наведене препоруке и проведу путем 
државних органа. 
 
Након краће дискусије и разматрања Препорука CEDAW Комитета, чланови Комисије донијели 
су закључак: 
Препоруке CEDAW Комитета примају се к знању, те Комисија тражи да сви органи у Босни и 
Херцеговини прихвате их и имплементирају одмах и у цијелости.  Обавјештавамо  Министарству 
за људска права и избјеглице БиХ, да је Комисија анализирала документ, да га прихвата а тражи 
да сви други органи укључе се у његову имплементацију. Комисија тражи да Министарство, 
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путем Агенције за равноправност полова редовно обавјештава ову Комисију о реализацији 
закључака CEDAW.   
 

 
 

Ад – 4.  Разматрање Писма Удружене жене Бања Лука и Агенције за равноправност 
полова Босне и Херцеговине у вези непоштивања Закона о равноправности полова у БиХ 
при именовању кандидата за Савјет министара БиХ 
 
У уводу за ову тачку дневног реда, предасједавајући Комисије је указао на акт Удружене жене 
Бања Лука и Агенције за равноправност полова под радним називом «Позив на поштовање 
међународних споразума и Закона о равноправности полова при именовању кандидата за Савјет 
министара БиХ». У тим писмима се тражи активност Комисије на утврђивању равноправног 
броја кандидата/кандидаткиња на министарска мјеста у Савјету министара БиХ. 
У расправи о писмима која је услиједила, дискутовало је неколико чланова Комисије. Везано за 
писма Халид Гењац позива све субјекте да подстакну политичке странке и друге политичке 
факторе, на активност провођења равноправности полова. Предсједавајући Комисије, Винко 
Зорић потом је саопштио да ће се одржати тематска сједница на којој ће се расправљати и 
одлучивати о томе.  
 
У дискусији су учествовали и други чланови Комисије. 
На крају је закључено да се  Комисија обрати подносиоцима писма и да им искаже сагласност са 
текстовима, те да истакне обећање да ће убрзо Комисија одржати тематску сједницу на ову тему. 
 
 
Ад – 5.         Текућа питања 
 
По овој тачци дневног реда није било дискусија. 
Како није било дисклусија о  овој тачци дневног реда, предсједавјући Комисије је завршио њено 
засједање у 12,05 часова. 
 

 
СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ            ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

 
         др. Зијад Хасић                 Винко Зорић    

 
 
 
 


